
Styremøte Norsk spaniel klubb avdeling Rogaland 14. August 2018. 

Innkalt av:     Leiar Eva Bjelland. 

Møtetype:     Styremøte. 

Deltakarar:    Eva Bjelland, Ketil Simonsen, Aina Sunde Dahl, Anita Midthun, Rut Kverneland Salte, 

Hans Hodne, og Elisabeth Førland.(Skype)  

Sak ein: Referat frå forrige møte.      –Sjekka opp om Sylvelin kan væra instruktør på lydigheitskurset 

som er sett opp nå i haust. Fekk ja til dette i løpet av møtet.          -Me kan ha utstillinga inne i hallen 

på Høyland, hvis været meldast å  væra dårleg. Må eventuelt og kjøpast inn matter.  

Sak to: Aktivitetsplanen.    –Det gror til på agillitybanen. Ynskje om sprøyting, men det er me 

skeptiske til. Gift der  hundar løper rundt, og gjerne spiser litt gras kan væra uheldig. Me foreslår 

plenklyppar eller kantklyppar?       Vatnapport treningar  går sin gang.      Jaktanleggsprøve 25. August 

har ennå plass til fleire påmeldte, leggja ut påminning. Aina bakar kake, Anita lagar grøn salat, Eva 

potetsalat. Rut handlar karbonadar og pølser, samt brus. Eva finner hugseliste, og videresender. Rut 

handlar til familiedagen den 26. og.     Familiedagen:   -Rallylydigheit:  Spørja Maja og Kjersti.     -

Eggeløp med hud, og innkalling med hindringar:  Ketil.   –Jaktdemo: Hans og kanskje Siw.   –

Matchshow, med barn og hund: Utstillingskomiteen.     Premier: Krus og forpremier. Eva og Aina tek 

med litt forskjellig.       Styret møter 1130, for å rigga til.  

Sak tri: Utstillinga sundag 16.9.  –Aina tek sekretariatet. Hugs å ta med bøker for salg.     

Dommargåve: Skjerf med logo, vottar.      Kiosk: Ketil handlar. alle deler på å stå i kiosken.    –Grill og 

kaffitraktar: Eva. Eva lagar potetsalat, og Aina vanleg, moglegens gresk salat.    –Bente og Maiken 

bakar kake, Eva sørger for ei kringle.    –Lappar: Hans, Ketil tek med heimelaga syltetøy.     –Dommar 

barn og hund: Tor Magne eller Oddvar Hausken?      Styret møter ein time før start. Ketil og Hans tek 

med mykje skøyteledningar.  

Eventuelt:     -Vipps. Ordnast via ein av våre personlege kontoar. Det må førast lister, Kiosk/anna salg.       

–Spørsmål frå HS om JAL.   Me meiner det er ein rektig og viktig test, med poengsystem som gjer 

målbarheit. Vil gjerne behalda dagens regelverk. Kommentar på om kor vidt det er anlegg, eller 

lydigheit som vert testa.        –Rekneskap: Felles rekneskap for alle avdelingar? –Takk, men ikkje til oss 

i denne omgang.      –Jaktprøvar  tek me føre oss på neste møte.      –Hubertusprøve vert i Sokndal 

fyrste helg i november.  

Neste møte 25.9 hjå Eva.  

 


